
Ansökan från ideella föreningen trygghetsboende i 
Arvika – yrkande från M 
 

 

”Vi vill först poängtera att vi ser mycket positivt på att den ideella föreningen tagit initiativ som 
syftar till att skapa fler bostäder i Arvika. 

Vi anser dock att beslutsunderlaget behöver kompletteras för att vi ska kunna ta ställning till 
föreningens ansökan om stöd från kommunen. Det gäller såväl föreningens ansökan om kommunens 
stöd som kommunens legala och andra förutsättningar för att kunna tillmötesgå föreningens 
önskemål. Vi vill därför att följande frågor belyses;  

- Beskrivning av konceptet där det framgår vilken organisation som avser att uppföra och förvalta 
föreslagna bostäder 

- Finansiella och andra förutsättningar för att projektet ska kunna förverkligas 
- Vilka alternativa möjligheter föreningen ser i händelse av kommunens avslag på deras ansökan 
- Förutsättningar, utifrån gällande lagstiftning, för kommunen att tillmötesgå föreningens 

önskemål om konsultstöd och ekonomisk garanti 
- Vilka risker ett kommunalt engagemang skulle kunna medföra 

Med hänvisning till ovanstående yrkar vi att ärendet återremitteras till kommundirektören för 
komplettering av beslutsunderlag.” 

 

För Moderaterna i kommunledningsutskottet 

 

Kristina Bengtsson Nilsson  Sigbrith Martinsson 
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